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    לכבוד 

 ערן שוורץ – מנכ"ל העירייה 

   אבי גרובר   –יה יראש העיר

   :  2021 ביוליועצה הצעה לסדר היום לישיבת המ

 (יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף ) 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

רמת השרון היא עיר שרואה חשיבות עליונה בשימור הסביבה ובקיימות. תושבי העיר ורוב חברי   .1

 ערכים אלה. של   םלאור מחויבים לפעול המועצה 

 . כל הרכבים יהיו "מאופסי פליטה"  2050יעד שעד שנת בשבוע שעבר  משרד התחבורה הגדיר  .2

 המגמה למעבר לרכבים חשמליים. ישנה חשיבות בכך שגם רמת השרון תצטרף ותעודד את  .3

מהחניות יהיו של רכבים ירוקים והשיעור   5% 2025בעיריית רמת גן החליט ראש העיר שעד  .4

 יעלה בהדרגה. 

מהן מהירות.   5%שנים כש 5עמדות טעינה על פני  750עיריית פתח תקווה יצאה למכרז של  .5

 עמדות בשנה הבאה.   25ברמת השרון התכנון הוא 

 : תתבקש אם כן, להחליט כדלקמןמועצת העיר 
 

 טטוס של "חניה ירוקה" המיועדת לרכבים חשמליים בלבד. יוגדר סימון וס . א

 . 2023מהחניות הציבוריות בעיר יוסבו לחניות ירוקות עד שנת  5% – בדומה לרמת גן  . ב

בכל פארקלט תוגדר   – עם פירוק הפארקלטים ברחובות סוקולוב ואוסישקין   20222021/בשנת  . ג

 ה. חניה ירוק

בסוקולוב,   ראשי עתיר חניה בעיר. אזור תותקן בכל  (  DCמהירה )עמדת טעינה חשמליות  . ד

 . ולא רק בסינמה סיטי אוסישקין, החרושת במורשה, בנוה גן, ובאזור תעשיה נוה מגן. 

 בכבוד רב,

 ירון גדות, סיעת התעוררות 
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